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产品名称：冲气筛分析仪
型号：CSY-

一、产品简介：

根据交通部JT/T533-2020《沥青路面用纤维》中“絮状纤维的冲气筛分析试验方法”的要求设计制造的，适用于对絮状纤维素纤维、絮状矿物纤维中的一定规格的纤维，通过冲气筛进行筛分，以计算该纤维的通过率等技术指标，从而保证沥青混合料用纤维的质量要求。本仪器还符合EN 933-10、GM/T 1345-2005标准，分析一些粉体质量轻的、粉体易产生静电的、颗粒易团聚的等干性粉体。在面粉、调味料、化学粉末、水泥、石墨、粉煤灰、涂料、陶土粉、煤粉等筛分方面有着广泛的应用，是一款多用途的粉粒分析仪器。

1. Product introduction:

It is designed and manufactured in accordance with the requirements of the "Flocculent Fiber Aerosol Analysis Test Method" in the JT/T533-2020 "Fiber for Asphalt Pavement" of the Ministry of Communications. It is suitable for certain specifications of flocculent cellulose fibers and flocculent mineral fibers. The fiber is sieved through an air sieve to calculate the fiber's passing rate and other technical indicators, so as to ensure the quality requirements of the fiber used in the asphalt mixture. This instrument also complies with EN 933-10 and GM/T 1345-2005 standards, and analyzes some dry powders that are light in weight, are prone to static electricity, and particles are prone to agglomeration. It has a wide range of applications in the screening of flour, seasonings, chemical powders, cement, graphite, fly ash, coatings, clay powder, coal powder, etc. It is an efficient, accurate and multi-purpose powder analysis instrument.

二、产品特点：

1、本仪器主要用于沥青混合料用纤维的筛分。也可根据需要选配不同的冲气筛网，用于多种材质的冲气筛分，实现一机多用的目的。

2、采用分气功能，有效防止近筛颗粒堵塞筛网，解决因颗粒悬浮，颗粒团聚，静电特性等无法进行筛分的情况。

3、采用稳定负压、冲气气流筛分技术，与直径200mm标准筛配合使用，定时筛分，测量粒度分布，结果准确，外观精巧，体积轻便。

4、采用7寸大屏彩色触摸屏显示、控制技术，全部筛分操作均在触摸屏上完成。

5、全自动控制真空压力，在人机界面软件上任意设置真空参数，仪器自动控制并调节到设定值。

6、配置高质量真空吸尘器，实现筛分所需稳定负压的提供。

2. Product features:

1. This instrument is mainly used for the screening of fibers for asphalt mixtures. Different air purging screens can also be selected according to the needs, which can be used for air purging and screening of multiple materials to achieve the purpose of one machine for multiple purposes.

2. Air separation function is used to effectively prevent particles near the sieve from clogging the sieve, and solve the situation that cannot be sieved due to particle suspension, particle agglomeration, and electrostatic characteristics.

3. Adopting stable negative pressure, flushing airflow screening technology, used in conjunction with a standard sieve with a diameter of 200mm, regular screening, measuring particle size distribution, accurate results, exquisite appearance, and light volume.

4. Using 7-inch large-screen color touch screen display and control technology, all screening operations are completed on the touch screen.

5. Automatically control the vacuum pressure, set the vacuum parameters arbitrarily on the man-machine interface software, and the instrument automatically controls and adjusts to the set value.

6. Equipped with a high-quality vacuum cleaner to provide stable negative pressure required for screening.

三、技术参数：

1、冲气筛规格：筛网：0.15mm，规格：Φ200mm×高48mm标准筛。

2、负压测量范围：-6000Pa~标准大气压。

3、负压设定压力：-6000Pa ~0 Pa任意调整，默认值为-3000Pa。

4、负压显示精度：1Pa。

5、喷嘴转速：5~30 r/min可随意调整。

6、筛嘴间隙：2 mm。

7、筛分范围：20 um~5,000 um。

8、时间设定范围：0~99小时。

9、大装样量：1000g。

10、称重传感器量程：0-1000g。

11、称重分辨率：0.01g。

12、称重精度：±0.5%FS。

13、7寸彩色触摸屏控制及显示，可设置真空压力和工作时间

工作电压：AC220V,50Hz。

3. Technical parameters:

1. Air-purging sieve specifications: sieve mesh: 0.15mm, specifications: Φ200mm×high 48mm standard sieve.

2. Negative pressure measurement range: -6000Pa~standard atmospheric pressure.

3. Negative pressure setting pressure: -6000Pa ~ 0 Pa can be adjusted arbitrarily, the default value is -3000Pa.

4. Negative pressure display accuracy: 1Pa.

5. Nozzle speed: 5~30 r/min can be adjusted at will.

6. Screen mouth gap: 2 mm.

7. Screening range: 20 um~5,000 um.

8. Time setting range: 0~99 hours.

9. Large sample volume: 1000g.

10. Load cell range: 0-1000g.

11. Weighing resolution: 0.01g.

12. Weighing accuracy: ±0.5%FS.

13. 7-inch color touch screen control and display, vacuum pressure and working time can be set

14. Working voltage: AC220V, 50Hz.
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